
 

Akademický senát 

Akademický senát 
Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 

www.faf.cuni.cz/as 

Zápis z 10. zasedání Akademického senátu 
č. j. UKFaF/490875/2021 
 
konaného 15. 12. 2021 od 14.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 
 
Přítomni: dr. Babica Jan, doc. Boušová Iva (část zasedání), Mgr. Brokešová Jana, Hanusová 
Anna, dr. Hošťálková Anna, Jan Tomáš, Janovcová Hana, Mgr. Kerda Marek (online), doc. 
Krátký Martin, doc. Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Siatka 
Tomáš, dr. Vraníková Barbora, prof. Zimčík Petr 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, doc. Roh Jaroslav, prof. Štaud 
František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Bc. Štěpánová Dana 
 
Hosté: Mgr. Matějka Lukáš, Ing. Navrátilová Lucie, Mgr. Voříšková Eliška 
 
Omluveni: dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, Fecske Peter, Mgr. Horáček Ondřej, Khatibi 
Seyedmohammad, doc. Malý Josef, Bc. Ocelková Anna, Rataj Jan, prof. Solich Petr, prof. 
Šatínský Dalibor 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení  

2. Schválení programu 

3. Vystoupení vedení FaF UK 

4. Projednání stipendií za vynikající výsledky dosažené v ak. roce 2020/2021 

5. Projednání Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2020  

6. Různé 

 
1. Zahájení 
 
10. zasedání AS FaF UK začalo ve 14.00 hod. v prezenční formě v zasedací místnosti děkanátu. 
Předseda AS FaF UK prof. Petr Zimčík přivítal vedení fakulty, senátory a pozvané hosty. 
Zároveň prof. Zimčík upozornil na hraniční počet – 13 zúčastněných senátorů a vyzval všechny 
zúčastněné senátory, aby se kvůli usnášeníschopnosti senátu nevzdalovali ze zasedací 
místnosti.  
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Poté předseda AS FaF předal slovo místopředsedovi AS FaF Tomáši Janovi, který předsedal 
tomuto zasedání. 
Skrutátorkami byly určeny a tichým souhlasem schváleny Mgr. Jana Brokešová a Anna 
Hanusová.  
Průběh zasedání AS FaF UK zapsala sekretářka senátu Bc. Dana Štěpánová. 
 
 
2. Schválení programu 
 
Senátoři s předstihem obdrželi pozvánku a program 10. zasedání AS FaF UK. K navrženému 
programu nebyly vzneseny žádné připomínky a náměty, nikdo ze senátorů nepožádal 
o doplnění programu, proto místopředseda senátu Tomáš Jan vyzval senátory k hlasování 
o jeho schválení.  
Hlasování: 13-0-0 (ano-ne-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK schválil program 10. zasedání AS FaF UK. 
 

 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Covid-19: Počty nakažených začaly pomalu klesat. Zlepšující se situaci může změnit 

varianta omikron. Výuka na FaF UK zatím probíhá v normálním režimu.  

• Mephared II: Pokračují projektové práce. Vyřešily se problematické situace 

s napojením na křižovatku Mileta, řeší se koordinace výstavby kampusu se stavbou 

chirurgie. 

 

Prof. Šimůnek předal informace od prof. Solicha, který se z dnešního zasedání AS omluvil. 

• Evropské projekty běží, řeší se a směřují k úspěšnému vyřešení a splnění všech 

indikátorů, které FaF UK má naplnit. 

 

Dotazy a odpovědi nebyly. 
 
 
Prof. Štaud: Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Na některých fakultách bylo přistoupeno k distanční formě výuky. Jde o rozhodnutí 

jednotlivých fakult, není to rozhodnutí UK. Na FaF UK, pokud to bude možné, se bude 

pokračovat v prezenční formě výuky. 

• Předtermíny u třetích ročníků u státnicových předmětů: všem garantům těchto 

předmětů byl zaslán e-mail s žádostí, aby se studentům vyšlo vstříc. Na některých 

katedrách může být větší množství předtermínů logistickým a personálním 

problémem. 

• Anketa hodnocení výuky studenty byla ukončena. K dispozici je zatím slovní hodnocení 

výuky, které bylo zasláno doc. Kučerovi, předsedovi Studijní komise AS FaF a Tomáši 

Janovi, místopředsedovi AS FaF UK. Slovní hodnocení je oproti minulým rokům 

stručnější, má cca 36 stran. V minulých letech kolegium děkana řešilo problémy, které 
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se v hodnocení vyskytovaly opakovaně a zjevně odůvodněně. Spoustu 

problematických předmětů se podařilo vyřešit. Týkalo se to např. organické chemie, 

farmaceutické technologie a předmětů vyučovaných na Katedře klinické a sociální 

farmacie. Výtky studentů jsou nyní minimální. Stále se ale připomínky a nedostatky 

objevují ke Katedře farmakognozie. Na odstraňování problémů bude pracovat nový 

studijní proděkan ve spolupráci s novou pověřenou vedoucí Katedry farmakognozie a 

farmaceutické botaniky prof. Cahlíkovou.  

Nově se studenti mohli vyjádřit k činnosti studijního oddělení. Sešlo se 8 reakcí, které 

ale neřešily žádný zásadní problém. Objevily se návrhy ohledně úpravy úředních hodin. 

Číselné hodnocení výuky zatím k dispozici není, zpracovává ho dr. Koula. Výsledky 

číselného hodnocení poslouží k tomu, aby byly vyučujícím vyplaceny jednorázové 

odměny za pedagogickou činnost. 

 

Ze strany senátorů nebyly žádné dotazy. 
 

 

prof. Nachtigal: Studijní záležitosti /Laboratorní diagnostika  
ve zdravotnictví, Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, Pharmacy, 
Pharmaceutical Sciences/ 

• Hodnocení výuky: Slabá účast při hodnocení výuky v rámci gesce prof. Nachtigala. 

Větší účast byla při hodnocení anglické botaniky. Jako problematický byl hodnocen 

první rok studia oboru Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, problém 

s náplní i vyučujícími především z Katedry analytické chemie. Šlo o zásadní problémy, 

které se budou řešit. Jinak je celkové nastavení oboru po nové akreditaci vyhovující. 

 

Dotazy a odpovědi: 
Místopředseda AS FaF UK Tomáš Jan se zeptal, jestli už byly zveřejněny státnicové otázky 
BLDZ. 
Prof. Nachtigal odpověděl, že státnicové otázky jsou už na webu zveřejněny. 
 
 
doc. Roh /Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií/ 

• Byl uzavřen sběr přihlášek do doktorských studijních programů ke 30. 11. Bylo podáno 

10 přihlášek, z toho 9 do prezenční formy studia. 

• Cooperatio: Pokračuje vyjednávání o podobě záměrů rozvoje vědní oblasti mezi FaF 

UK a 5 lékařskými fakultami UK. LF jsou rozděleny do 15 Cooperatií, FaF je v jednom 

Cooperatiu, proto vyčkává na výsledné jednání mezi lékařskými fakultami. 

• Česká hlava: Prestižní ocenění za vědu a výzkum, ve kterém získala cenu PharmDr. 

Martina Háková, Ph.D., z Katedry analytické chemie FaF UK. 

• Bylo zahájeno habilitační řízení PharmDr. Barbory Vraníkové, Ph.D., z Katedry 

farmaceutické technologie. 

• 25. 11. proběhl fakultní kulatý stůl k hodnocení vědy, vzešlé připomínky byly 

projednány. 

 

Ze strany senátorů nebyly žádné dotazy. 
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Prof. Doležal: Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 
Oblast vnějších vztahů  

• 8. 12. proběhl v Městské hudební síni tradiční vánoční koncert pro zaměstnance a 

studenty fakulty, kterého se účastnil rekordní počet studentů. Celkem se 

zúčastnilovíce než 200 osob. 

• Den otevřených dveří – Online DOD a JJUK dne 8. 12. se účastnilo 66 návštěvníků. 

Celkem se aktivně (online 20. 10. a fyzicky 11. 11.) účastnilo již více než 300 zájemců 

o studium na naší fakultě. Další dva termíny DOD a JJUK nás čekají – 8. 1. 2022 fyzicky 

a 2. 2. 2022 online. Dík patří organizátorům (Ing. Marek, doc. Hronek, Ing. Navrátilová), 

zástupcům kateder a studentům ze Spolku českých studentů farmacie. 

• Osloveno bylo 500 středních škol v ČR a SR, probíhají výjezdy studentů.   

Mezinárodní vztahy 

• od r. 2022 očekáváme nárůst mobility studentů a zaměstnanců, zejm. v rámci 

Erasmus Without Paper či Aliance 4EU+. 

• Strategické partnerství UK bylo rozšířeno o další univerzity.  

• ERASMUS+ - nefunguje informační systém (celouniverzitní problém), nelze tak celé 

zadministrovat elektronicky. 

 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Probíhají závěrečné účetní práce spojené s uzavíráním rozpočtů. 

• Úklid na FaF bude od ledna 2022 zajišťovat firma ZENOVA services, s.r.o. Proběhlo 

jednání s regionálním manažerem této firmy, kde se vzájemně upřesňovaly 

požadavky. Z jednání vyplynulo, že by bylo třeba navýšit počet uklízečů, ale na trhu 

práce tyto pracovní síly chybí. 

• 1. 12. 2021 – Spuštění projektu na zlepšení studijního a pracovního prostředí na FaF 

UK. Studenti i zaměstnanci FaF UK mohou podávat svoje návrhy a nápady na případné 

zlepšení pracovního prostředí na FaF UK. K tomuto účelu slouží schránka v přízemí jižní 

budovy FaF UK. 

 

Dotazy a odpovědi:  
Místopředseda AS FaF UK Tomáš Jan se zeptal, jak to bude s DPH při výstavbě Mephared 2 
ve vztahu s možným pořízením automatu s drobným občerstvením, které nyní v M1 nemůže 
být z legislativních důvodů? Ing. Vlčková odpověděla, že DPH bude uplatňováno formou 
koeficientu vypočteného z poměru výstupů činností, které budou v nově vybudovaných 
prostorech probíhat, tj. činnosti výzkumné, vzdělávací a další – doplňkové – činnosti. 
 
Doc. Kučera se otázal, jak dopadlo včerejší jednání Ekonomické komise AS UK s ohledem 

na žádost FaF UK o prominutí vrácení půjčky z fondu Mikuláš.  

Odpovědi se ujal prof. Šimůnek, kterého doplnili místopředseda Tomáš Jan a Mgr. Voříšková, 

členka AS UK. EK AS UK navrhla neodpustit nyní půjčky FHS UK a FaF UK z důvodu 

nestandardního času doručení žádosti. Není vhodné rozhodovat bez znalosti názoru nově 
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nastupujícího vedení UK, EK proto navrhuje rozhodnutí odložit a na plénu AS UK v prosinci 

neprojednávat. Návrh také nebyl formálně v pořádku (nedopatření Rektorátu UK), měl být 

rozdělen na dvě samostatné žádosti – odpuštění půjčky a vnitrouniverzitní dohoda o rozdělení 

nákladů mezi rektorát a fakulty. Doporučení ohledně elektronických informačních zdrojů 

nebylo přijato.  

 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 

 
4. Projednání stipendií za vynikající výsledky dosažené v ak. roce 2020/2021 

 
Místopředseda AS FaF UK Tomáš Jan předal slovo předkladateli dokumentu prof. Šimůnkovi, 

který sdělil, že jde o standardní dokument. K několika úpravám, na žádost senátorů, došlo už 

v minulých letech. Nyní nevzešly ze Studijní komise AS FaF žádné připomínky ani dotazy. 

 

Dotazy a odpovědi: 

Místopředseda AS UK doc. Krátký vznesl dotaz ohledně spravedlnosti rozdělení stipendií mezi 

LDZ a BLDZ, neboť mezi stipendisty je pouze jedna studentka Bc. studia, ale jedenáct studentů 

NMgr. studia. Do následné diskuse se zapojili prof. Nachtigal, prof. Štaud a prof. Šimůnek. 

 

Místopředseda AS UK Tomáš Jan se zeptal Ing. Vlčkové, jaký bude zůstatek na stipendijním 

fondu po odeslání letošních stipendií ve výši 1 mil. 440 tis. Kč. 

Ing. Vlčková odpověděla, že zůstatek nebude žádný. Nyní, vzhledem ke covidové situaci, se 

stipendijní fond nenaplňuje tolik, kolik je z něho čerpáno, a proto bude na vyplacení stipendií 

využit i jiný fakultní zdroj. Studenti (ani PGS) se ale nemusejí obávat, že by jim stipendia nebyla 

vyplacena, už teď fakulta doplácí stipendia z jiných zdrojů. 

Prof. Šimůnek dále doplnil, že vzhledem ke covidu je prodloužena standardní délka studia, 

pro déle studující studenti tedy neplatí. 

 

Tomáš Jan se dále zeptal prof. Nachtigala, jak jsou na tom prospěchově zahraniční studenti, 

jestli někdo z nich má studijní průměr do 1,33 a je mu přiznáno prospěchové stipendium? 

Prof. Nachtigal odpověděl, že 4 zahraniční studenti pobírají prospěchové stipendium. 

 
Hlasování: 13-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát FaF UK se kladně vyjádřil k návrhu děkana na přiznání stipendií 
za vynikající studijní výsledky, dosažené v akademickém roce 2020/2021 a vyplacené 
v akademickém roce 2021/2022. 
 
 

5. Projednání Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2020  
 

Místopředseda AS FaF Tomáš Jan předal slovo tajemnici Ing. Vlčkové, která sdělila, že 
vzhledem k tomu, že UK i FaF UK skončila s kladným hospodářským výsledkem a byly splněny 
všechny podmínky dané Opatřením rektora a pravidly hospodaření, tak je možnost použít 
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kladný hospodářský výsledek na příděl do fondu. Kolegium děkana podpořilo návrh přídělu 
ve výši 1 048 tis. Kč do fondu provozních prostředků. Aktuální stav tohoto fondu je 30 mil. Kč. 
Jde o rezervní finanční prostředky, které lze využít pro jakékoliv účely související 
s hospodařením fakulty. 
 
Žádné dotazy ani připomínky nebyly. 
 
Hlasování: 13-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové schvaluje návrh děkana 
na rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2020. 
 
 
6. Různé 
 

Schválení zápisu z 9. zasedání AS FaF UK ze dne 24. 11. 2021. 

Hlasování: 13-0-1 (ano-ne-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 9. zasedání AS konaného dne 24. 11. 2021. 
 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Místopředseda senátu Tomáš Jan poděkoval za účast na 10. zasedání AS FaF UK. Popřál všem 

senátorům a vedení fakulty příjemné prožití vánočních svátků, pevné zdraví a hodně úspěchů 

v roce 2022. Dále připomněl termín dalšího zasedání, které proběhne 12. 1. 2022. Forma a 

místo dalšího zasedání AS FaF se zatím zvažuje. Bližší informace budou senátorům včas 

sděleny. 

 

10. zasedání AS FaF UK bylo ukončeno v 15:15 hodin. 

 

Zapsala: Bc. Dana Štěpánová  

 

Ověřili:  prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

 

V Hradci Králové 15. prosince 2021 
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Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 10. zasedání AS FaF UK dne 15. prosince 2022 

 

Usnesení 10-1: AS FaF UK schválil program 10. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 10-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 10-3: Akademický senát FaF UK se kladně vyjádřil k návrhu děkana na přiznání 

stipendií za vynikající studijní výsledky, dosažené v akademickém roce 

2020/2021 a vyplacené v akademickém roce 2021/2022. 

Usnesení 10-4: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové schvaluje 

návrh děkana na rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2020. 

Usnesení 10-5: AS FaF UK schválil zápis z 9. zasedání AS konaného dne 24. 11. 2021. 

Usnesení 10-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

 

Zapsal: prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D. Ověřil: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 


